



JUNIOR NATIONALS PLAYER ATTIRE

Every player shall dress and present himself/herself for play in clean and customarily acceptable tennis attire. Proper attire includes appropriate shoes with non-marking soles. Sweatshirts, gym shorts, dress shirts, T-shirts (including tournament souvenir T-shirts) or any other inappropriate attire shall not be worn during a match (including the warm-up).

Considered as inappropriate attire:

- Spandex shorts or yoga pants, unless worn under a skirt or dress
- Tops or bottoms that have the appearance of beach attire
- Shorts with cargo pockets
- T-shirts, polo shirts or caps with cartoons or text (e.g., "Just Do It")

Logos:

Shirt

Sleeves: One (1) commercial (non-manufacturer's) identification for each sleeve, neither of which exceeds four (4) square inches (26 sq.cm), plus one (1) manufacturer's identification on each sleeve, neither of which exceeds four (4) square inches (26 sq.cm) shall be permitted.

Identifications may contain writing.

Front, Back and Collar: Total of two (2) manufacturer's identifications, neither of which exceeds two (2) square inches (13 sq.cm) or one (1) manufacturer's identification, which does not exceed four (4) square inches (26 sq.cm) may be placed in any of these three locations.

Identifications may contain writing.

Shorts/Skirts

Two (2) manufacturer's identifications, neither of which exceeds two (2) square inches (13 sq.cm) or one manufacturer's identification which does not exceed four (4) square inches (26 sq.cm) shall be permitted.

Hat, Headband or Wristband

One (1) manufacturer's identification not to exceed two (2) square inches (13 sq.cm) shall be permitted.

****Provincial Team jackets used for warm-ups do not need to meet the clothing requirements outlined above. However, non-team warm-up jackets must conform to the shirt regulations above.**

As a trial for 2018, Provincial team shirts may be worn for match play. Shirts must be proper tennis attire, and may include Provincial name and logo.

Notes:

- Commercial logos are restricted to the upper-body area.
- Only manufacturer's logos are permitted on caps.
- No logos of sports teams or other sports events are permitted.

Any player who violates this Player Attire Policy may be ordered by the Chair Umpire, Roving Umpire or Referee to change his/her attire immediately; he/she will have a maximum of 15 minutes to do so. Failure of a player to comply with such order may result in an immediate default.

If judged appropriate due to the circumstances (e.g., weather conditions, temperature of indoor courts, religious factors), the Referee may authorize players to warm-up and/or play their match wearing warm-up clothing, provided that the latter meets the criteria of proper tennis attire.

The Referee will make the final decision concerning whether attire is considered to be acceptable.



CHAMPIONNATS JUNIORS CANADIENS VÊTEMENTS DES JOUEURS

Les joueurs doivent porter des vêtements propres et conçus pour le tennis, y compris des souliers dont la semelle ne laisse pas de marques sur le terrain.

Les chandails en coton ouaté, les culottes courtes, les chemises, les T-shirts (y compris le T-shirt officiel du tournoi) ou tout autre vêtement inapproprié ne peuvent être portés durant un match (ni durant l'échauffement).

Vêtements jugés inadéquats :

- Shorts en Spandex ou pantalons de yoga, à moins d'être portés sous une jupe ou une robe de tennis
- Hauts ou bas ressemblant à des vêtements de plage
- Shorts de type cargo
- T-shirts, polo ou casquettes arborant des dessins ou du texte (par exemple « Just Do It »)

Logos :

Chandail

Manches : Une (1) identification commerciale (autre que celle du fabricant) par manche, ne dépassant pas quatre (4) po² (26 cm²), et une (1) identification du fabricant par manche, ne dépassant pas quatre (4) po² (26 cm²) sont permises.

Ces identifications peuvent comprendre du lettrage.

Devant, dos et collet : Un total de deux (2) identifications du fabricant ne dépassant pas deux (2) po² (13 cm²) chacune, ou une (1) identification du fabricant ne dépassant pas quatre (4) po² (26 cm²) peuvent être apposées sur l'un de ces endroits.

Ces identifications peuvent comprendre du lettrage.

Shorts/jupes

Deux (2) identifications du fabricant ne dépassant pas deux (2) po² (13 cm²) chacune ou une (1) identification du fabricant ne dépassant pas quatre (4) po² (26 cm²) sont permises.

Casquette, bandeau ou poignet

Une (1) identification du fabricant ne dépassant pas deux (2) po² (13 cm²) est permise.

****La veste de l'équipe provinciale portée au moment de l'échauffement n'a pas besoin d'être conforme aux exigences ci-dessus. Cependant, toute autre veste doit respecter les exigences pour le chandail.**

À titre d'essai pour 2018, les t-shirts provinciaux pourront être portés pour les matchs. Le chandail doit être un vêtement de tennis approprié et peut arborer le nom et le logo de la province.

N. B. :

- Les logos commerciaux ne peuvent être placés que sur la partie supérieure du corps.
- Seuls les logos du fabricant sont acceptés sur les casquettes et les visières.
- Les logos d'équipes sportives ou d'autres sports sont interdits.

L'arbitre de chaise, l'arbitre itinérant ou le juge-arbitre pourrait exiger du joueur qui contrevient à ce règlement de se changer immédiatement. Dans le cas, le joueur aura droit à un maximum de 15 minutes pour remédier à la situation, à défaut de quoi il pourrait être disqualifié.

Selon les circonstances (conditions météorologiques, température des terrains intérieurs, facteurs religieux), le juge-arbitre pourrait permettre le port de survêtements pour l'échauffement ou le match pourvu que ces vêtements respectent les critères de vêtements de tennis appropriés.

La décision revient au juge-arbitre en ce qui concerne l'admissibilité des vêtements.